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UPRAVNO VIJEĆE  
ETNOGRAFSKOG MUZEJA SPLIT 

 
 

IZVADAK  IZ  Z A P I S N I K A 
sjednice Upravnog vijeća Etnografskog muzeja Split (3/2020) 

 
 
Sjednica je održana 29. travnja 2020. godine u prostorima Etnografskog muzeja Split (Iza 
Vestibula 4), s početkom u 12,00 sati. 
 
Sjednici su nazočili: 

1. Ante Jurčević, predsjednik Upravnog vijeća 
2. Vesna Bulić-Baketić, zamjenica predsjednika Upravnog vijeća 
3. Slaven Raos, član Upravnog vijeća 
4. Svemirka Meštrović-Bralić, članica Upravnog vijeća 
5. Maja Alujević, članica Upravnog vijeća 

 

Dnevni red: 
1. Usvajanje Zapisnika UV sa sjednice 18. ožujka 2020. 
2. Prijedlog odluke o usvajanju rebalansa plana poslovanja 2020. 
3. Očitovanje o kratkoročnim i srednjoročnim mjerama 

 
AD 1) 
Zapisnik sjednice Upravnog vijeća EMS od 18. ožujka 2020. godine prethodno je putem e-
maila dostavljen svim članovima Upravnog vijeća. Zapisnik je bez primjedbi prihvaćen. 
 
AD 2) 
Po traženju gradonačelnika Grada Splita u dopisu Prijedlog za sazivanjem Upravnih vijeća JU 
gdje se traži donošenje prijedloga Odluke o usvajanju rebalansa Plana poslovanja, a koji je 
usklađen s donesenim mjerama od strane Savjeta Gradonačelnika za predlaganje financijsko-
gospodarskih mjera uzrokovanim pandemijom virusa Covid-19 od 8. travnja 2020.  
Nakon provedene rasprave na temu donošenja hitnih te kratkoročnih i srednjoročnih mjera 
radi racionalizacije poslovanja u situaciji COVID-19, Upravno vijeće Etnografskog muzeja 
Split jednoglasno donosi sljedeće odluke: 



1. Zahtjev za smanjivanjem ukupne mase plaća 
Upravno vijeće Muzeja u svojoj nadležnosti, određenoj člankom 17. Statuta Etnografskog 
muzeja Split (Split, 2019.), donosi prijedlog plana a tako i prijedlog rebalansa plana, a nakon 
potvrde Gradskog vijeća taj plan, odnosno rebalans plana usvaja. Donošenje plana za 2020. 
godinu u dijelu koji se odnosi na masu plaća zaposlenika temeljilo se na važećem 
Kolektivnom ugovoru za zaposlene u ustanovama kulture Grada Splita. Do ove sjednice 
Upravno vijeće nema saznanja da se kolektivni ugovor u bilo kojem segmentu ili dijelu 
mijenjao, pa stoga odluku o smanjenju mase plaća ne može u ovome trenutku predložiti. Na 
ovaj način Upravno vijeće želi izbjeći eventualne negativne posljedice donošenja takve 
odluke.  
2. Zahtjev za smanjenjem ostalih rashoda 
Prije odluke o smanjenje ukupnih rashoda za 20% iz gradskog proračuna rasprava se vodila 
na temelju izračuna Muzeja o mogućoj racionalizaciji rashoda od 4. do 6. 2020. Na temelju 
iznesenog od strane ravnatelja i izračuna Muzeja Upravno vijeće zaključuje da postoji 
mogućnost smanjenja rashoda po određenim stavkama. Mogućnost određenih smanjenja 
postoje u dijelu programskih rashoda koji neće biti realizirana tijekom navedenog razdoblja. 
Također se to odnosi i na dio režijskih troškova koji su povezani s programskim. 

 
Dokument Prijedlog rebalansa plana Etnografskog muzeja Split za 2020. godinu trebao bi se 
usuglasiti s nadležnom službom i sa službom za financije, te bi ga trebalo izraditi po svim 
izvorima financiranja. U raspravi, a na temelju mišljenja ravnatelja o mogućnosti realizacije 
ovogodišnjeg programa i plana rada, može se predložiti smanjenje rashoda u visini cca 17% 
godišnjih rashoda iz gradskog proračuna ne uključujući rashode za zaposlene.  
 
AD 3) 

1. Racionalizacija poslovanja radi usklađenja rashoda poslovanja u odnosu na prihode 
tekućeg poslovanja obrađeno je u prethodnoj točki. 

2. Upravno vijeće, na temelju izvješća ravnatelja, zaključuje da nema potrebe za 
izmjenom Pravilnika o sistematizaciji radnih mjesta jer je ista napravljena prema 
stvarnim potrebama Muzeja temeljenim na zakonskim odredbama. Trenutno stanje 
broja zaposlenih je takvo da nema mogućnosti za smanjenje. 

3. Upravno vijeće utvrdilo je da Muzej trenutno ne obračunava i ne isplaćuje 
prekovremeni rad a također niti sklapa ugovore o djelu. Nakon 30. lipnja razmotrit će 
se situacija vezana uz ovu točku. 

4. U izračunu predočenom u točki AD2) Zahtjev za smanjenjem ostalih rashoda 
uključene su i manifestacije. Muzej predlaže, između ostalog, ukidanje obilježavanja 
obljetnice krajem lipnja sa znanstvenim skupom i gostovanje izložbe LADO u svibnju.  

5. U ovome trenutku pravilnik o provođenju jednostavnih nabava u skladu je sa 
zakonom. 

 
Sjednica je završila u 14 sati. 
 

                                                        predsjednik Upravnog vijeća EMS-a 
 

                     dr. sc. Ante Jurčević 


